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    Directie Internationale Zaken 

Geachte Voorzitter, 
 
In deze brief informeer ik u over de uitkomsten van de Landbouw- en Visserijraad die op 
26 september jl. in Brussel plaatsvond. 
 
De Raad sprak als eerste over voorstellen voor toelating van drie soorten genetisch 
gemodificeerde maïs. Daarna bereikte de Raad met gekwalificeerde meerderheid van 
stemmen een akkoord over aanpassing van de herstructureringsregeling voor de Europese 
suikersector. Vervolgens debatteerde de Raad aan de hand van een tweetal vragen over 
het Commissievoorstel voor de hervorming van de marktordening wijn. Commissaris 
Fischer Boel presenteerde daarna haar voorstellen voor de vereenvoudiging van het 
randvoorwaardenbeleid (cross compliance). De Raad stemde met unanimiteit in met een 
voorstel voor het vaststellen van het percentage voor de verplichte braaklegging voor het 
marktjaar 2007/2008 op 0%. 
 
Onder het agendapunt “diversen” stonden dit keer veel onderwerpen. De Commissie 
informeerde de Raad over de stand van zaken in de WTO-onderhandelingen en Aviaire 
Influenza (AI). De Britse delegatie informeerde de Raad over de recente MKZ-uitbraken in 
het Verenigd Koninkrijk.  
 
Ik heb onder dit agendapunt aandacht gevraagd voor het snel beschikbaar komen van een 
vaccin tegen blauwtong en voor een snelle registratieprocedure voor een vaccin, zodat het 
zo spoedig mogelijk gebruikt zou kunnen worden. De Franse delegatie verzocht 
vervolgens om financiële steun voor de getroffen sectoren als gevolg van de ingestelde 
vervoersbeperkingen in verband met blauwtong. 
 
De Duitse delegatie vroeg aandacht voor het belang van ‘het recht op voedsel’ in het 
kader van de viering van Wereldvoedseldag bij de FAO in Rome later dit jaar. De Griekse 
delegatie vroeg vervolgens aandacht voor de problemen die bosbranden deze zomer 
hebben veroorzaakt. De Spaanse delegatie verzocht, gelet op de relatieve schaarste op de 
graanmarkt, de Commissie om een wijziging in het EU-invoerregime voor granen. Daarna 
sprak de Raad over de wens de melkquotering te verhogen. Ik heb aangegeven een tijde-
lijke verhoging voor te staan van 3%. 
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Genetisch gemodificeerde maïs 
De Commissie vroeg de Raad akkoord te gaan met haar voorstel voor het in de handel 
brengen van producten die geheel of gedeeltelijk bestaan uit of zijn geproduceerd met 
genetisch gemodificeerde maïs. Het betreft de maïssoorten N1507xNK603, DAS-59122-7 en 
NK603xMon810. Deze soorten zijn resistent tegen een plaaginsect (maïswortelboorder) en 
zijn herbicideresistent. 
 
De Raad heeft geen gekwalificeerde meerderheid kunnen bereiken voor of tegen de 
voorgestelde markttoelating. De Commissie had de voorstellen (conform de geldende 
procedures) eerder aan het bevoegde regelgevend comité voorgelegd. Dit comité had 
geen gekwalificeerde meerderheid kunnen bereiken voor deze beschikkingen.  
De comitologieprocedure bepaalt dat de Raad vervolgens een besluit over de voorstellen 
dient te nemen. Nu de Raad ook geen besluit heeft kunnen nemen, is het aan de 
Commissie om het definitieve besluit. Ik verwacht nu dat zij deze drie soorten maïs zal 
toelaten. Een dergelijk besluit kan ik steunen. Ik baseer mij daarbij op de testresultaten en 
de positieve beoordelingen en adviezen van de Europese voedselveiligheidsautoriteit 
(EFSA). 
 
Herstructurering suiker 
De Raad bereikte met gekwalificeerde meerderheid van stemmen overeenstemming over 
een aanscherping van de in 2005 overeengekomen herstructurering van de suikersector. 
Toen werd overeengekomen dat ongeveer één derde van de totale suikerproductie in de 
Europese Unie (EU) moest verdwijnen om ruimte te maken voor invoer uit ontwikkelings-
landen. Daarvoor werd een herstructureringsfonds ingesteld dat in totaal zes miljoen ton 
suikerquotum uit de markt moet nemen. Het herstructureringsfonds wordt gefinancierd 
via een heffing die wordt opgebracht door suikerproducenten. 
 
Tot nu toe is er echter onvoldoende suiker op vrijwillige basis ter opkoop aangeboden om 
de productie in de EU voldoende snel te verminderen. Het bereikte akkoord moet er voor 
zorgen dat de gestelde doelen alsnog uiterlijk in maart 2008 worden bereikt, zodat de nu 
nog ontbrekende 3,8 miljoen ton alsnog aan de markt onttrokken zal worden.  
 
Ik ben tevreden met het bereikte akkoord. Ik heb ervoor gepleit dat landen die reeds op 
vrijwillige basis hun bijdrage hebben geleverd aan de herstructurering in 2010 bij de 
vaststelling van een eventuele generieke korting zullen worden ontzien. De Commissie 
heeft deze wens gehonoreerd. Ook heeft de Raad bewerkstelligd dat met name in 
2008/2009 de deelname nog extra aantrekkelijk wordt gemaakt door in twee fasen het 
inleveren van quotum mogelijk te maken. Deelname wordt zo extra interessant en vindt 
plaats op basis van vrijwilligheid. 
 
Ook mijn pleidooi voor gelijke behandeling van telers van cichoreiwortels vond weerklank 
bij de Commissie. De Nederlandse telers van deze grondstof voor inulinestroop krijgen nu 
een aanvullende compensatie van in totaal circa 15 miljoen euro. 
 



   

Datum Kenmerk Paraaf: Vervolgblad 

9 oktober 2007 IZ. 2007/2100 3 

 

 

Braaklegging 
De Raad heeft met unanimiteit besloten om akkerbouwers niet langer te verplichten om 
10% van hun grond braak te leggen. Het betreft een éénmalige beslissing voor het seizoen 
2007/2008. Dit betekent dat alle akkerbouwers in de EU hun gehele areaal kunnen 
inzaaien. De grote vraag naar granen en de hoge prijzen die het gevolg daarvan zijn, 
hebben tot dit besluit geleid. Ik heb de Commissaris gevraagd in toekomstige discussies 
aandacht te besteden aan de mogelijke gevolgen voor natuur en biodiversiteit van minder 
braaklegging. De Commissaris nam deze suggestie over en zal in een later stadium rappor-
teren over haar bevindingen. Desgevraagd gaf de Commissaris ook aan geen handels-
politieke complicaties te verwachten als gevolg van het besluit om het braakpercentage 
voor volgend jaar op nul te stellen. Tijdens de zogenaamde “health check” van het 
Gemeenschappelijk Landbouwbeleid (GLB) zal de Raad volgend jaar spreken over de lange 
termijn toekomst van de braakleggingsregeling. De Commissie zal de toegezegde rappor-
tage betrekken bij de discussie over de toekomst van de braakleggingsregeling. Dit dossier 
is overigens een mooi voorbeeld dat Commissie en lidstaten gezamenlijk in zeer korte tijd 
een besluit kunnen nemen en daarmee snel kunnen inspelen op veranderende markt-
omstandigheden.  
 
Wijn 
De Raad debatteerde aan de hand van een tweetal vragen van het voorzitterschap over de 
hervorming van het wijnbeleid. De vragen hadden betrekking op eventuele overgangs-
maatregelen na 2014 voor aanplantrechten enerzijds en de het voorgestelde verbod op de 
verrijking met suiker en een eventuele uitfasering van het toevoegen van suiker ander-
zijds. 
 
Ik heb mij uitgesproken tegen het voorgestelde verbod op suikerverrijking en daarmee 
ook tegen een eventuele infasering ervan. Een meerderheid van lidstaten - voornamelijk 
uit Noord-, Midden- en Oost-Europa - deelt deze mening. Deze suikerverrijking is met 
name in de lidstaten met relatief weinig zonlicht hard nodig om wijn te kunnen produ-
ceren.  
 
Het voorzitterschap wilde tevens van de lidstaten weten in hoeverre zij zouden kunnen 
instemmen met een geleidelijke afbouw van het aanplantverbod. Ik kan mij goed vinden 
in het voorstel het aanplantverbod per 2014 op te heffen. Ik gaf aan geen voorstander te 
zijn van eventuele overgangsmaatregelen omdat het huidige Commissievoorstel al een 
verlenging betekent van het aanplantverbod. Op dit punt zijn de meningen van de lid-
staten nog sterk verdeeld. 
 
Tenslotte heb ik ook gepleit voor vrijstellingen voor kleine lidstaten van administratieve 
verplichtingen die niet in verhouding staan tot hun beperkte productiecapaciteit. Ook ben 
ik voorstander van de afschaffing van alle ondersteunende marktmaatregelen, inclusief 
steun voor most.  



   

Datum Kenmerk Paraaf: Vervolgblad 

9 oktober 2007 IZ. 2007/2100 4 

 

 

 
Randvoorwaardenbeleid (cross compliance) 
Commissaris Fischer Boel presenteerde kort haar vereenvoudigingsvoorstel voor cross 
compliance. Het voorstel bevat een wijziging voor een langere infasering van cross 
compliance in de nieuwe lidstaten. Ook bevat het een wijziging van de zogenaamde  
10 maandenregel in een vaste jaarlijkse peildatum (15 juni).  
Volgens de huidige regel moet een agrariër, om in aanmerking te komen voor toeslag-
rechten, betreffende percelen gedurende tien maanden in zijn eigendom houden. Dit 
blijkt moeilijk uitvoerbaar en heeft een onevenredige invloed op de grondmarkt. 
Daarnaast stelt de Commissie voor de tolerantiemarge bij overtredingen van gering 
belang aan te passen. Tenslotte stelt de Commissie voor om een ‘de minimis’ bedrag van  
€ 50 op te nemen. Onder deze drempel zullen volgens het voorstel de agrariërs geen 
korting opgelegd krijgen.  
 
Ik ben voorstander van een eenvoudig, transparant, uitvoerbaar en betaalbaar controle- 
en kortingensysteem en kan mij daarom op hoofdlijnen vinden in de voorstellen van de 
Commissie. Op een aantal punten heb ik echter aangegeven nog een verdere vereenvou-
diging te wensen, zoals bijvoorbeeld de keuze voor de datum van 15 juni als vervanging 
van de 10 maandenperiode. Ik prefereer de datum van 15 mei vanwege het gelijk lopen 
met andere nationale wetgeving. De verplichting tot vervolgonderzoek bij élke niet-
naleving is volgens mij in tegenspraak met het principe van tolerantie en de intentie om 
administratieve lasten terug te dringen. Tenslotte prefereer ik een substantieel hogere ‘de 
minimis’. Het voorgestelde bedrag leidt alsnog tot uitvoeringskosten die niet in verhou-
ding staan tot de verwachte lastenverlichting. 
 
Diversen 
 
a) Aviaire Influenza 
Commissaris Kyprianou informeerde de Raad schriftelijk over de recente besmettingen bij 
wilde dieren en gehouden pluimvee in Tsjechië, Duitsland en Frankrijk. Het betreft een 
nieuwe variant van het virus H5N1. De Commissaris riep de lidstaten op waakzaam te 
blijven.  
 
b) Blauwtong; vaccinatie 
Gezien de problematische situatie die het blauwtongvirus veroorzaakt, heb ik het voor-
zitterschap verzocht blauwtong te agenderen. Ik riep de Raad en de Commissie op tot een 
actieve en gecoördineerde aanpak van de blauwtongproblematiek. Op dit moment is er 
nog geen vaccin tegen het virustype dat in Noordwest-Europa actief is. Vaccinatie is 
waarschijnlijk het enige écht effectieve middel in de strijd tegen blauwtong. Ik ben er 
voorstander van dat veehouders zo snel mogelijk hun dieren kunnen laten vaccineren om 
ze op deze manier te beschermen. Mijn inzet is er daarom op gericht om vóórdat de 
knutten weer actief worden in het voorjaar van 2008 er een passend vaccin is ontwikkeld. 
Daarom riep ik op tot een snelle registratieprocedures voor een snelle inzetbaarheid van 
dit in ontwikkeling zijnde vaccin. In Noordwest-Europa is er immers sprake van een ander 
serotype dan in Zuid-Europa. Onze buurlanden die ook getroffen zijn, steunden mijn 
oproep.  
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De Commissie deelde mijn visie dat er sprake is van een zorgwekkende situatie en dat een 
duurzame en gecoördineerde aanpak benodigd is. Zij zei tevens toe te willen meewerken 
aan een snelle registratie en binnenkort te komen met een aantal voorstellen om de 
problematiek te kunnen aanpakken.  
 
c) Blauwtong; economische steun 
De Franse delegatie bestempelde de situatie die blauwtong momenteel veroorzaakt als 
een crisis en verzocht de Commissie om noodsteun in de vorm van ondersteunende 
(markt)maatregelen. De Commissie regeerde hier afwijzend op en gaf aan juist te werken 
aan het afbouwen van marktondersteunende maatregelen in plaats van nieuwe in het 
leven te roepen, zeker zolang slacht om volksgezondheidsredenen niet noodzakelijk is. 
Vaccinatie is een betere optie volgens de Commissie.  
 
d) Mond- en klauwzeer 
De Britse delegatie berichtte over de recente uitbraken van mond- en klauwzeer (MKZ) in 
het Verenigd Koninkrijk sinds begin augustus en de gevolgen daarvan. Het Verenigd 
Koninkrijk dankte de Commissie en de lidstaten voor de geboden hulp. Commissaris 
Kyprianou zei de ontwikkelingen in het Verenigd Koninkrijk op de voet te volgen en riep 
de lidstaten op die levende dieren vanuit het Verenigd Koninkrijk hebben geïmporteerd 
om strikte voorzorgsmaatregelen te nemen. 
 
e) Situatie op de graanmarkt 
Gesteund door een aanzienlijke groep lidstaten verzocht de Spaanse delegatie de 
Commissie een wijziging in het EU-invoerregime voor granen. Spanje motiveerde het 
verzoek met een referentie aan de huidige relatieve schaarste op de granenmarkt. Voor 
granen ligt het invoerregime voor het overgrote deel vast in tariefcontingenten, waarbij 
het invoerrecht voor de vastgestelde hoeveelheid voor granen op een zeer laag niveau is 
vastgelegd. Spanje verzocht daarom om een schorsing van het invoertarief voor granen 
zodat de invoer wordt vergemakkelijkt. De Commissaris verklaarde begrip te hebben voor 
dit standpunt en zegde toe binnen afzienbare tijd met een voorstel te komen voor het 
tijdelijk schorsen van de invoerrechten voor granen. 
 
f)         Wereldvoedseldag (16 oktober 2007) 
De Duitse delegatie informeerde de Raad over de deelname van de Duitse President 
Köhler aan de viering van Wereldvoedseldag bij de FAO in Rome op 16 oktober en vroeg 
daarmee aandacht voor het belang van ‘het recht op voedsel’. Ik onderschrijf deze mening 
van harte en ben daarom ook zeer verheugd dat ik op 16 oktober in Den Haag de 
Nederlandse publieksmanifestatie in het kader van deze dag zal openen.  
 
g) WTO-onderhandelingen 
De Commissaris gaf een korte toelichting op de stand van zaken van de WTO-onder-
handelingen. Zij onderstreepte dat er in de onderhandelingen hard wordt gewerkt aan 
nieuwe afspraken, waarbij de nadruk ligt op markttoegang. Volgens haar is het echter nog 
te vroeg om conclusies te kunnen trekken en als de partijen niet tot concrete afspraken 
kunnen komen, zal een voorspoedige afronding van de Doha-ronde niet mogelijk zijn, zo 
vreest zij.  
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Ik heb aangegeven dat de EU reeds ambitieuze concessies heeft gedaan. Ook wees ik op 
het noodzakelijke evenwicht tussen de drie WTO- pijlers; landbouw, Non Agricultural 
Market Access (NAMA) en diensten. Verder gaf ik aan parallelliteit bij de uitfasering van 
exportsteun van belang te vinden, heb ik aangedrongen dat in de toekomst alleen 
budgettaire beperkingen bij de uitfasering van exportsubsidies gelden, rekening wordt 
gehouden met dierenwelzijngevoelige producten (pluimveevlees en varkensvlees) in de 
laagste tariefbanden en aandacht gevraagd voor non-trade concerns, zowel in deze WTO-
ronde als in toekomstige onderhandelingen. 
 
h) Bosbranden in Griekenland 
De Griekse delegatie sprak dank uit voor de hulp en solidariteit van de EU en individuele 
lidstaten bij het bestrijden van de bosbranden van afgelopen zomer en benadrukte dat de 
landbouw zwaar is getroffen. Griekenland stelt daarom nu een herstructureringsplan op. 
Ook riep Griekenland op tot een nieuw EU-mechanisme om deze structurele rampen als 
gevolg van klimaatsverandering te kunnen bestrijden. Commissaris Fischer Boel ant-
woordde hierop dat het Plattelandsfonds hiervoor mogelijkheden biedt, maar niet voor 
compensatie van inkomensverliezen. 
 
i)  Verruiming melkquotering 
De prijzen op de zuivelmarkt zijn hoog en de vraag is groot waardoor Europese produ-
centen dringend verlegen zitten om extra productiemogelijkheden. Dit was voor mij de 
aanleiding om in de Raad op te roepen tot een snelle verruiming van de productie-
mogelijkheden van melk door vergroting van de melkquota voor volgend jaar met 3%.  
Een ruime meerderheid van lidstaten deelde mijn mening dat op de korte termijn het 
quotum verruimd dient te worden. De fundamentele discussie over de toekomst van de 
melkquotering komt in het kader van de “health check” aan de orde. De uitkomsten van 
die discussie over een verhoging kunnen op z’n vroegst pas van kracht worden in het 
quotumjaar 2009/2010. Dat vind ik te ver weg. De markt heeft immers voor die tijd al sterk 
behoefte aan verlichting. 
 
De Commissaris gaf aan dat zij begrip heeft voor deze wens van de meerderheid van 
lidstaten, maar zei eerst haar rapport over de situatie op Europese zuivelmarkt af te willen 
wachten voordat zij met een eventueel voorstel komt voor verruiming van het quotum.  
Dit rapport verschijnt aan het einde van dit jaar. Zij gaf daarbij overigens aan dat het dan 
nog niet te laat is om al in 2008 het quotum te kunnen verruimen en zal inzetten op een 
snelle afronding van het rapport. Ik kijk uit naar dit rapport en zal er bij de Commissie bij 
gelegenheid op aan blijven dringen daadwerkelijk een verruimingsvoorstel te doen dat al 
per 1 april 2008 kan ingaan. Ik hoop dat de Commissie en lidstaten ook op dit dossier een 
vergelijkbare snelheid van handelen kunnen laten zien als op het dossier van de braak-
legging.  
 
j) Actieplan van de HELCOM voor de Oostzee  
De Duitse delegatie vroeg aandacht voor de inhoud van het Baltische Zee Actie Plan dat op 
14 en 15 november in Krakow op de agenda staat. Duitsland wilde met name weten of dit 
plan past binnen de EU-regels, zoals de nitraatrichtlijn en kaderrichtlijn water en wat de 
effecten op de landbouw zullen zijn. De Commissie gaf aan dat het actieplan behandeld 
zal worden op de Milieuraad van 30 oktober aanstaande. 
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k)  Suikerprotocol 
De Franse en Duitse delegaties vroegen aandacht voor de voorgenomen eenzijdige 
opzegging per september 2009 door de Commissie (namens de lidstaten) van het suiker-
protocol met ACP-landen, een groep voormalige Europese koloniën in Afrika, het Caribisch 
gebied en de Grote Oceaan. Zij meenden dat de inzet van Commissie niet strookt met de 
uitgangspunten van het akkoord over de suikermarkt in 2005, maar na de toelichting van 
de Commissie konden zij akkoord gaan met het voornemen van de Commissie. 
Commissaris Fischer Boel was van oordeel dat er voldoende rekening gehouden is met het 
akkoord. Er is nu een evenwicht nodig tussen de belangen van de ACP-landen, de EU en de 
minst ontwikkelde landen (MOL’s).  
 
DE MINISTER VAN LANDBOUW, NATUUR EN  
VOEDSELKWALITEIT, 
 
 
 
 
G. Verburg 
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Bijlage 
 
De volgende punten heeft de Raad als -punt aangenomen, dat wil zeggen zonder beraad-
slaging.  
 

- Aanneming van een verordening van de Raad tot vaststelling van specifieke 
voorschriften voor de sector groenten en fruit, tot wijziging van de Richtlijnen 
2001/112/EG en 2001/113/EG en de Verordeningen (EEG) nr. 827/68, (EG) 
nr. 2200/96, (EG) nr. 2201/96, (EG) nr. 2826/2000, (EG) nr. 1782/2003 en (EG) 
nr. 318/2006 en tot intrekking van Verordening (EG) nr. 2202; 

- Voorstel voor een richtlijn van de Raad tot wijziging van Richtlijn 2001/114/EG 
inzake bepaalde voor menselijke voeding bestemde, geheel of gedeeltelijk 
gedehydrateerde verduurzaamde melk: 

o Voorstel voor een verordening van de Raad tot wijziging van Verordening 
(EG) nr. 1255/1999 houdende een gemeenschappelijke ordening der 
markten in de sector melk en zuivelproducten; 

o Voorstel voor een verordening van de Raad tot wijziging van Verordening 
(EG) nr. 2597/97 houdende aanvullende voorschriften voor de gemeen-
schappelijke ordening der markten in de sector melk en zuivelproducten 
met betrekking tot consumptiemelk; 

- Europees Economisch en Sociaal Comité, Benoeming van de heer Gundars 
STRAUTMANIS (LV); 

- Europees Economisch en Sociaal Comité, Benoeming van mevrouw Mette 
KINDBERG (DK); 

- Europees Economisch en Sociaal Comité, Benoeming van de heer Marco FELISATI 
(IT); 

- Raadgevend Comité voor het vrije verkeer van werknemers, Benoeming van de 
heer Peter BODE, ter vervanging van mevrouw Anna HUDZIECZEK, aftredend lid 
voor het Verenigd Koninkrijk; 

- Raadgevend Comité voor de sociale zekerheid van migrerende werknemers, 
Benoeming van mevrouw Eszter ALMÁSSY, ter vervanging van de heer 
Károly G. TÓTH, aftredend lid voor Hongarije en benoeming van mevrouw 
H. ZUNDERMAN, ter vervanging van de heer C.J. VAN DEN BERG, aftredend lid voor 
Nederland; 

- Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeidsplaats, 
Benoeming van mevrouw Bodil MELLBLOM, ter vervanging van de heer 
Eric JANNERFELDT, aftredend lid voor Zweden; 

- Reglement voor de procesvoering van het Hof van Justitie van de Europese 
Gemeenschappen, Goedkeuring door de Raad van de Bulgaarse en de Roemeense 
versie; 

- Reglement voor de procesvoering van het Gerecht van eerste aanleg van de 
Europese Gemeenschappen; 

- Comité van de Regio's, Benoeming van vier leden en zeven plaatsvervangers 
(Spanje); 

- Inhoud van de series van het Publicatieblad; 
- Rechtsinstrument betreffende de procedure bij buitensporige tekorten: 
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o Vaststelling van de taalversies die ten tijde van de vaststelling van het 
rechtsinstrument door de Raad niet beschikbaar waren; 

o Een herziene Tsjechische versie, Beschikking van de Raad waarbij 
overeenkomstig artikel 104, lid 8, van het Verdrag tot oprichting van de 
Europese Gemeenschap wordt vastgesteld dat de maatregelen die Tsjechië 
in reactie op de aanbeveling van de Raad op grond van artikel 104, lid 7, 
van het Verdrag heeft genomen, ontoereikend blijken te zijn; 

- Voorstel voor een besluit van de Raad betreffende de sluiting van een Aanvullende 
Overeenkomst tussen de Europese Gemeenschap, de Zwitserse Bondsstaat en het 
Vorstendom Liechtenstein houdende uitbreiding tot het Vorstendom Liechtenstein 
van de Overeenkomst tussen de Europese Gemeenschap en de Zwitserse 
Bondsstaat inzake de handel in landbouwproducten; 

- Verordening van de Raad betreffende de opening van autonome tijdelijke commu-
nautaire tariefcontingenten voor de invoer van bepaalde landbouwproducten van 
oorsprong uit Zwitserland; 

- Ontwerp-besluit van het Gemengd Comité van de EER tot wijziging van bijlage I 
(Veterinaire en fytosanitaire aangelegenheden), bijlage II (Technische voor-
schriften, normen, keuring en certificatie) en Protocol 47 (Opheffing van de 
technische belemmeringen voor het handelsverkeer in wijn) bij de EER-
Overeenkomst; 

- Besluit van de Raad waarbij de Commissie wordt gemachtigd te onderhandelen 
over een internationale overeenkomst tot wijziging of vervanging van de 
Internationale Koffieovereenkomst van 2001; 

- Ontwerpbesluit van de Raad betreffende de ondertekening, namens de Europese 
Gemeenschap, en de voorlopige toepassing van de Internationale Overeenkomst 
inzake tropisch hout 2006; 

- Verslag over de nakoming van de verplichtingen van het Verdrag inzake nucleaire 
veiligheid – Vierde toetsingsconferentie van de Partijen bij het Verdrag; 

- Voorstel voor een richtlijn van het Europees Parlement en de Raad tot wijziging 
van Richtlijn 91/440/EEG van de Raad betreffende de ontwikkeling van de 
spoorwegen in de Gemeenschap, en van Richtlijn 2001/14/EG van het Europees 
Parlement en de Raad inzake de toewijzing van spoorweginfrastructuurcapaciteit 
en de heffing van rechten voor het gebruik van spoorweginfrastructuur (derde 
spoorwegpakket), Aanneming van het wetgevingsbesluit;  

- Voorstel voor een richtlijn van het Europees Parlement en de Raad inzake het 
bevoegdheidsbewijs van machinisten die locomotieven en treinen op het 
spoorwegnet van de Gemeenschap besturen (derde spoorwegpakket), Aanneming 
van het wetgevingsbesluit; 

- Voorstel voor een verordening van het Europees Parlement en de Raad 
betreffende de rechten en verplichtingen van reizigers in het treinverkeer (derde 
spoorwegpakket). 

 
 
 
 


